

R

SPECIAL F&B OFFERS 2023

Dynasty Handcrafted Mooncake

Mooncake	Description	Redemption Period	Market Price
滿福樓招牌迷你月餅 Dynasty Signature Mini Mooncakes	<p>Inclusive of: Mini White Lotus Seed Paste and Salted Egg Yolk Mooncake & Mini Pandan Paste and Salted Egg Yolk Mooncakes (3 pcs for each type)</p> <p><u>Product highlight:</u> Illuminate your senses with Dynasty Signature Mini Mooncakes to relish both Mini White Lotus Seed Paste and Salted Egg Yolk Mooncake and Mini Pandan Paste and Salted Egg Yolk Mooncakes with three pieces each in one box for a blast of double tastes.</p>	From Aug 28 to Sep 26, 2023	\$428 per box
迷你蛋黃白蓮蓉月餅 Mini White Lotus Seed Paste and Salted Egg Yolk Mooncakes	<p>Inclusive of: Mini White Lotus Seed Paste and Salted Egg Yolk Mooncakes (6 pieces)</p> <p><u>Product highlight:</u> Symbolizing the splendor of the full moon in this autumnal feast, the iconic Mini White Lotus Seed Paste and Salted Egg Yolk Mooncakes deliver the timeless combination with a confluence of saline and sweet notes.</p>	From Aug 28 to Sep 26, 2023	\$418 per box
迷你班蘭蛋黃月餅 Mini Pandan Paste and Salted Egg Yolk Mooncakes	<p>Inclusive of: Mini Pandan Paste and Salted Egg Yolk Mooncakes (6 pieces)</p> <p><u>Product highlight:</u> Put an exhilarating spin on traditional flavour, discover the jade-like gem Mini Pandan Paste and Salted Egg Yolk Mooncakes - an unusual artisanal gourmet treasure created with a harmonious blend of Chinese element and Singaporean essence.</p>	From Aug 28 to Sep 26, 2023	\$418 per box
迷你貓山王榴槤月餅 Mini Musang King Durian Mooncakes	<p>Inclusive of: Mini Musang King Durian Mooncakes (6 pieces)</p> <p><u>Product highlight:</u> Calling durian lovers, an unconventional line-up with limited availability of 500 boxes awaits at Dynasty! Delve into the enchanting evening of moon-gazing whilst savouring the sought-after Mini Musang King Durian Mooncakes for the reunion joy.</p>	From Sep 20 to 26, 2023	\$498 per box

All Corporate clients can now enjoy:

- **20% off for purchase of 1-30 boxes**
- **25% off for purchase of 31-99 boxes**
- **35% off for purchase of 100 boxes or above**

TERMS & CONDITIONS

1. Mooncakes are available for redemption from above dates (12 p.m. to 3 p.m. and 6 p.m. to 10 p.m. daily) at Dynasty (3/F, Renaissance Harbour View Hotel Hong Kong).
2. At least 2-day advance for redemption with indication of redemption. Delivery service is not available. For redemption and enquiries, please call 2584 6972.
3. Customers should present the email confirmation to redeem the offer upon pick-up.
4. Please refer to the labelling on the package regarding the storage condition and best consumption date.
5. The offer cannot be used in conjunction with any other promotions or discounts, Club Marriott membership benefits, Marriott Bonvoy™ benefits or credit card discounts and vouchers.
6. Marriott Bonvoy™ members cannot earn points upon purchase or redemption of vouchers.
7. No refund, amendment or cancellation will be honoured upon order confirmation.
8. In case of disputes, the decision of Renaissance Harbour View Hotel Hong Kong shall be final.

For ordering or enquiries, please email to rhi.hkghv.fbsales@renaissancehotels.com.

1 HARBOUR ROAD, WANCHAI, HONG KONG
RENAISSANCEHARBOURVIEWHK.COM TEL: 2802 8888

RENAISSANCE®
HARBOUR VIEW HOTEL HONG KONG
香港萬麗海景酒店

R

香港萬麗海景酒店餐飲優惠

滿福樓手工月餅

月餅款式	產品介紹	領取日期	原價
滿福樓招牌迷你月餅 Dynasty Signature Mini Mooncakes	產品包括： 迷你蛋黃白蓮蓉月餅及迷你班蘭蛋黃月餅 (每款3件) 產品亮點： 雙輝映月，豐饒味蓄。每盒滿福樓招牌迷你月餅包含迷你蛋黃白蓮蓉月餅及迷你班蘭蛋黃月餅兩種口味各三件，兩全其美，悅滿家園。	2023年8月28日至9月26日	每盒 \$428
迷你蛋黃白蓮蓉月餅 Mini White Lotus Seed Paste and Salted Egg Yolk Mooncakes	產品包括： 迷你蛋黃白蓮蓉月餅 (6 件裝) 產品亮點： 橘黃耀目的迷你蛋黃白蓮蓉月餅，仿若浩浩夜空上的皓月流輝，鹹香與清甜的交融，寄一份相思「蓮蓮」之情，來一場節日團圓之悅。	2023年8月28日至9月26日	每盒 \$418
迷你班蘭蛋黃月餅 Mini Pandan Paste and Salted Egg Yolk Mooncakes	產品包括： 迷你班蘭蛋黃月餅 (6 件裝) 產品亮點： 承載節日的傳統與獨特，發現廣式食材揉合新加坡元素的迷你班蘭蛋黃月餅，以如翡翠般的美食瑰寶傳情達意。	2023年8月28日至9月26日	每盒 \$418
迷你貓山王榴槤月餅 Mini Musang King Durian Mooncakes	產品包括： 迷你貓山王榴槤月餅 (6 件裝) 產品亮點： 果皇控召集，甄選貓山王榴槤炫目激盪出別具一格的飄香風味僅限500盒！掰開迷你貓山王榴槤月餅，醇香飄逸，月色曼妙，中秋情濃。每一口精彩紛呈的享受，纏綿圓滿此刻，倍添賞月雅致。	2023年9月20日至26日	每盒 \$498

所有企業客戶可享：

- 購買 1-30 盒可享 八折
- 購買 31-99 盒可享 七五折
- 購買 100 盒或以上可享 六五折

條款及細則

- 滿福樓手工月餅可於上述日子(每日中午12時至下午3時及下午6時至晚上10時)期間，於香港萬麗海景酒店3樓滿福樓領取。
- 須至少2日前說明預訂取貨，不設送貨服務。預訂及查詢，請致電2584 6972。
- 顧客於提取貨品前必須出示電子郵件確認書以享優惠。
- 請參閱包裝上的標籤以了解更多保存方法。
- 優惠並不可與其他優惠或折扣、萬譽會會員優惠、萬豪旅享家™會員優惠或信用卡折扣和優惠券同時使用。
- 萬豪旅享家™會員不可於購買或兌換禮券時賺取萬豪旅享家™積分。
- 訂單確認後不接受退款、更改或取消。
- 如有任何爭議，香港萬麗海景酒店保留最終決定權。

訂購及查詢，請電郵至 rhi.hkghv.fbsales@renaissancehotels.com.

1 HARBOUR ROAD, WANCHAI, HONG KONG
RENAISSANCEHARBOURVIEWHK.COM TEL: 2802 8888

RENAISSANCE®
HARBOUR VIEW HOTEL HONG KONG
香港萬麗海景酒店